
 
Usnesení č.j. 75/2009/XI. z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 2.11.2009
 
Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Petra Mareše a paní Ing. Zdeňku
Horáčkovou. Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Soňa Rückerová, pracovnice Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 18,00 hodin.
 
1) Předložený program rady města
Hlasováno o návrhu:   pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
 
2) Plnění usnesení RM
Rada města bere na vědomí: zprávu o plnění usnesení předloženou zapisovatelkou.
 
3) Informace - místní poplatek z ubytovací kapacity a za rekreační pobyt
Rada města bere na vědomí: předložené informace k místnímu poplatku z ubytovací kapacity a za rekreační pobyt.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: nezvyšovat sazbu poplatku z ubytovací kapacity v souvislosti se změnou zákona o
místních poplatcích.
 
4) Základní škola - oznámení o přerušení činnosti školní družiny
Rada města bere na vědomí: oznámení o přerušení činnosti školní družiny Základní školy v Rokytnici v Orlických horách.
 
5) EMAUZY ČR – žádost o finanční příspěvek
Rada města bere na vědomí: žádost o finanční příspěvek občanského sdružení EMAUZY ČR.
Rada města ukládá: zjistit doplňující informace k výše uvedené žádosti.
Zodpovídá: starosta                                      Termín: do příštího jednání RM
 
6) Daň z nemovitostí
Rada města bere na vědomí: informace Finančního úřadu Rychnov nad Kněžnou o možnosti zvýšení koeficientu pro výpočet daně
z nemovitostí v souvislosti se změnou zákona o dani z nemovitostí.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: nezvyšovat koeficient pro výpočet daně z nemovitostí.
Rada města ukládá: informovat zastupitele o možnosti zvýšení koeficientu pro výpočet daně z nemovitostí.
Zodpovídá: tajemník                                     Termín: ihned
 
7) Pojištění odpovědnosti za škodu
Rada města bere na vědomí: informaci k pojištění odpovědnosti za škodu způsobenou třetí osobě.
 
8) Revitalizace bytového fondu
Rada města bere na vědomí: materiál k revitalizaci bytového fondu předložený paní Veselkovou, ředitelkou MSB.
Rada města ukládá: zpracovat přehlednou tabulku s plánem oprav bytového fondu, kterou bude možné trvale umístit na webové stránky
města
Zodpovídá: starosta a ředitelka MSB                                Termín: do příštího jednání RM
 
9) Sportem proti bariérám – Český Ráj – žádost o finanční příspěvek
Rada města bere na vědomí: žádost o finanční příspěvek občanského sdružení Sportem proti bariérám-Český ráj.
 
10) Nebeská Rybná - úprava cest
Rada města bere na vědomí: předložený materiál k úpravě cest v k.ú. Nebeská Rybná.
 
11) Žádost  [skrytý údaj]  o umístění reklamy
Rada města bere na vědomí: žádost  [skrytý údaj]  o pronájem pozemku k umístění reklamy.
Rada města neschvaluje: žádost o pronájem pozemku k umístění reklamy dle výše uvedené žádosti.
Rada města ukládá: informovat žadatelé o usnesení a nabídnout  jim možnost umístění reklamy na pozemcích jiného vlastníka.
Zodpovídá: tajemník                         Termín: do 15.11.2009
 
12) Nabídka – prezentace města - veletrhy
Rada města bere na vědomí: nabídku destinační společnosti Orlické hory a Podorlicko  na prezentaci města na veletrzích dle
předloženého návrhu.
Rada města schvaluje: uhradit paušální částku ve výši 7.500,- Kč na ½ výstavního pultu na prezentaci města na vybraných veletrzích
v letech 2009-10.
 
13) Informace – bezbariérový přístup Zdravotní středisko
Rada města bere na vědomí: další informace starosty k projektu „Bezbariérový přístup ke zdravotnímu středisku“.
 
14) Reprezentační ples města



Rada města schvaluje: termín konání reprezentačního plesu města dne 12.2.2010.
 
15) Technické zázemí tenisového areálu
Rada města bere na vědomí: žádost občanského sdružení Tennis club Rokytnice v Orlických horách o souhlas s vybudováním dočasné
stavby – technické zázemí tenisového areálu předloženou Ing. Janem Fremuthem.
Rada města souhlasí: s vybudování dočasné stavby – technické zázemí tenisového areálu dle předložené žádosti.
O návrhu tohoto bodu hlasováno samostatně: 4 pro    0 proti       1 zdržel
 
 
O usnesení hlasováno kromě bodu 15) jako celku:   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
 
Jednání ukončeno: v 20,00 hodin
 
 
 
 
                                                                            Petr Hudousek, starosta města
 
 
 
 
Ověřovatelé:
 
 
Petr Mareš
 
Ing. Zdeňka Horáčková
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


